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THE CENTRAL EUROPEAN JOURNAL OF CANADIAN STUDIES
is an international scholarly journal published regularly by the Central European Association for Canadian Studies (CEACS); the fi rst issue 
appeared in 2001. All statements and opinions contained in the journal are the responsibility of the individual contributors.
We welcome texts written in English and French. The author must send the text, formatted using the template that can be downloaded 
from the website of the CEACS (www.cecanstud.cz), as an attachment in an e-mail addressed to ceacs@phil.muni.cz. The length of 
articles should not exceed 15 pages (27,000 signs), reviews 4 pages (7,200 signs) and reports 1 page (1,800 signs). The authors should 
follow MLA style (see the MLA Handbook for Writers of Research Papers, 2009 [7th edition]).

REVUE D’ÉTUDES CANADIENNES EN EUROPE CENTRALE
est une revue internationale spécialisée, publiée régulièrement par l’Association d’Études Canadiennes en Europe Centrale (AECEC) 
depuis 2001. Toutes les déclarations et les opinions exprimées dans la revue relèvent de la responsabilité des auteurs respectifs.
Nous acceptons les contributions rédigées en anglais et en français. Les textes doivent être envoyés en format électronique sous forme 
de document attaché à l’adresse ceacs@phil.muni.cz, ils doivent respecter le modèle qui fi gure sur les pages web de l’AECEC (www.
cecanstud.cz). La longueur des articles ne doit pas dépasser 15 pages (27.000 signes), celle des comptes rendus 4 pages (7.200 signes), 
celle des chroniques  1 page  (1.800 signes). Les auteurs sont tenus de respecter les indications de la MLA (voir MLA Handbook for 
Writers of Research Papers, 2009 [7e édition]).
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